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Una temporada més el Club Esportiu Santa 
Eulàlia entra en les vostres llars a través d'a-
quest anuari que ens permet a tots els veins 
del nostre pöble poder gaudir-ne. 

El nostre club afronta aquesta temporada 
amb la mateixa il lusió de sempre, i esperant 
poder formar tots els nostres jugadors futbo-
lísticament i també, en la mesura de les nos-
tres possibilitats, com a persones. 

Aquesta será una temporada dura en molts 
sentits, perqué la nostra formació fa que 
molts jugadors nostras, quan adquireixen un 
bon nivell, opten per anar a altres clubs a 
continuar millorant la seva formació. Això 
per a nosaltres és una barrera per seguir mi-
llorant, perqué s'ha de comentar de nou 
amb altres jugadors, però albora ens enor-
gulleix que el Santa Eulalia pugui nodrir de 
jugadors formats aquí, a altres equips de 
més entitat. 

La crisi també deixa empremta en el món de 
l'esport, tant en eis patrocinadors, com a les 
families. Moltes d'elles amb la unitat fami-
liar a l'atur no poden afrontar les despeses 
necessàries per a la temporada. El nostre 
club dona totes les facilitats possibles, però 
hi ha despeses que son imprescindibles i ne-
cessaris per a nosaltres, com son els arbi-
tratges, els salaris d'entrenadors, el material 
esportiu, etc. 

En I'aspecte esportiu, ens ha baixat de cate-
goria l'Aleví, però no passa res ja que era una 
categoria molt important la que hem arribat 
a aconseguir i era molt difícil de mantenir. 

Per contra ens ha pujat a Primera l'iiifantil, 
serà difícil també mantenir la categoria, a 
causa de les baixes que hem tingut. Farem el 
possible, però si no podem mantenir, no 
passés res, l'important és que els nens gau-
deixin. 

Aquest any també tenim dos equips amb 
molt bones expectatives i possibilitats de pu-
jar de categoria, com són el Benjamí A i el 
.Juvenil. Si així fos tindríem totes les catego-
ries a un nivell per sobre de l'habituai; no és 
el nostre objectiu, però hi ha coses que vé-
nen soles per la feina, la paciència i la 
constancia. 

Es una pena també que no |)uguem tenir el 
Eemení, però per una série de circumstàn-
cies no s'ha pogut fer. Es va perdre perdre 
una categoria que va costar molt aconseguir, 
esperem que en el futur es pugui tornar a 
formar. 

Quant al primer Equip, tenim molts juga-
dors nous, també a causa de la bona cam-
panya que van realitzar l'any passat i que 
comporta les conseqiiències que els jugadors 
tinguin ofertes de clubs de major entitat, o 
simplement que els poden pagar alguna co-
sa, que aquí no podem fer. Esperem facin 
una bona campanya i poder tornar a formar 
un equip amb garanties, i de cara a l'any que 
ve que la pedrera qui proveeixi el primer 
equip. 

Agrair a tots els entrenadors el temps que 
dediquen, i que sense ells aquest club no po-
dría seguir endavant, ais pares, i tots els afi-
cionats al fútbol. També no m'agradaria aco-
miadar-me sense fer una crida a tots els que 
estiguin interessats en fer-se socis del nostre 
club. UNA BONA MASSA SOCIAL ÉS EL 
QUE FA UN GRAN CLUB. 

Bones Pestes Nadalenques en companyia dels 
vostres éssers estimats. 

Visca el Santa Eulàlia. 
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